

## English club- Maya Shaarani

*"Are you looking to strengthen your English skills in a fun and exciting way? Our **English Club** offers a dynamic and engaging approach to learning, using a variety of activities designed to keep you motivated and involved!*

*Through **conversation, presentation, and drama**, you'll have the opportunity to practice real-world English in an interactive environment. These activities are not only enjoyable, but they are also a **highly effective way** to improve your language proficiency. Our club provides a welcoming space for everyone!"*

*"Vous cherchez à renforcer vos compétences en anglais de manière ludique et excitante ? Notre Club d'Anglais propose une approche dynamique et engageante de l'apprentissage, en utilisant une variété d'activités conçues pour vous garder motivé et impliqué !  
À travers la conversation, la présentation et le théâtre, vous aurez l'opportunité de pratiquer l'anglais réel dans un environnement interactif. Ces activités ne sont pas seulement amusantes, mais elles sont aussi un moyen très efficace d'améliorer votre maîtrise de la langue. Notre club offre un espace accueillant pour tous !"*